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                                                      Protokół Nr II/2006 
                   z II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 6 grudnia 2006 roku  
                                           w sali Urzędu Miejskiego, ul. Stary Rynek 1 
 
 
     Porządek obrad: 
    1. Otwarcie obrad II Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
    2. Przyjęcie  proponowanego porządku obrad. 
    3. Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata Piotra Pochwały na miejsce radnego 
        Krzysztofa Jana Kalińskiego w związku z wygaśnięciem mandatu. 
    4. ZłoŜenie ślubowania przez Radnego Piotra Pochwałę. 
    4a.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego   
          Bogusława Bończaka.         
    5. ZłoŜenie ślubowania przez Burmistrza Miasta Łowicza. 
    6. Podjęcie  uchwał: 
       1/ w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia składu  
           liczbowego i osobowego oraz określenia zakresu działania, 
       2/ w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu, 
       3/ w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia ich   
           składów liczbowych i określenia  zakresów działania, 
       4/ w sprawie ustalenia składów osobowych  stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, 
       5/ w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej do  dokonywania  
           czynności z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta, 
       6/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza, 
       7/ w sprawie zmian  budŜetu Miasta Łowicza na 2006 rok, 
       8/ w sprawie zaciągnięcia zobowiązania  z tyt. poŜyczki z Wojewódzkim Funduszu  
           Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego                      
            na 2007 rok deficytu budŜetowego związanego z realizacją zadania inwestycyjnego  
           pn. „Termomodernizacja  łowickich placówek oświatowo-wychowawczych”, 
       9/ w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXIII/383/2006 z dnia 26 października 2006 r  
           w sprawie zmiany w Uchwale Nr LXI/361/2006 w sprawie zaciągnięcia kredytu  
           długoterminowego na finansowanie deficytu budŜetu i spłatę wcześniej zaciągniętych  
           kredytów i poŜyczek w roku 2006, 
     10/ w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
            i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla miasta Łowicza. 
     7. Interpelacja, zapytania, sprawy róŜne. 
     8. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
     9. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.  
 
Ad. 1. 
 Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa. 
Powitał radnych oraz zaproszonych gości: Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Kalińskiego, 
Burmistrza Miasta poprzedniej kadencji Pana Ryszarda Budzałka, Radnego Sejmiku 
Wojewódzkiego Grzegorza Michalaka, Starostę Powiatu Łowickiego Pana Janusza 
Michalaka, Przewodniczącego Rady Powiatu  Marcina Kosiorka, Wójta Gminy Łowicz Pana 
Andrzeja Barylskiego, Komendanta Powiatowego Policji Pana Zygmunta Galanta, 
Komendanta Państwowej StraŜy PoŜarnej Pana Romana Sularza, dyrektorów jednostek 
organizacyjnych Miasta Łowicza, Przewodniczących Zarządów Osiedli, Sekretarza Miasta 
Panią Annę Czubak, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziałów, 
Radcę Prawnego, pracowników Urzędu Miejskiego, media oraz wszystkich przybyłych gości. 
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Ad. 2.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zwrócił się z zapytaniem, czy są 
propozycje do proponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe wpłynęło pismo 
Radnego Bogusława Bończaka o zrzeczeniu się mandatu radnego. W związku z tym  
zaproponował wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego Bogusława Bończaka w pkt. 4a  porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie 
zmienionego porządku obrad. 
 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, Ŝe na stan 21 Radnych 
obecnych jest 20 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne. 
 
Ad. 3. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk  Zasępa zaproponował na Sekretarza Sesji 
Radnego Piotra Gołaszewskiego, który wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe wpłynęło pismo od 
Komisarza Wyborczego w Skierniewicach w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
Radnego Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego i wstąpienia w jego miejsce Pana Piotra 
Pochwały, następnie odczytał treść pisma (stanowi załącznik). 
 
Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata Piotra Pochwały na miejsce Radnego 
Krzysztofa Jana Kalińskiego w związku z wygaśnięciem mandatu - przedstawiła 
Wiceprzewodnicząca Rady  Radna Krystyna Ostrowska (stanowi załącznik). 
 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie  

Uchwałę Nr II /6/2006 
19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

Ad. 4. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe Radny przed 
przystąpieniem do wykonywania mandatu składa ślubowanie zgodnie z art. 23 a  ust. 1 
ustawy o samorządzie gminnym. Poprosił wszystkich o powstanie. 
Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Ostrowska odczytała treść ślubowania: cyt. "Wierny 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców."  
Radny Piotr Pochwała odpowiedział:„ślubuję”. 
 
 
Ad. 4a. 
 
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Bogusława 
Bończaka przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Radna Krystyna Ostrowska (stanowi 
załącznik). 
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Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  większością głosów  

Uchwałę Nr II/7/2006 
18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

Ad. 5. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe zgodnie z art. 29 a       
ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązku przez Burmistrza Miasta następuje        
z chwilą złoŜenia ślubowania wobec Rady Miejskiej.  
Poprosił wszystkich o powstanie. 
Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jana Kaliński odczytał tekst ślubowania: "Obejmując 
urząd burmistrza miasta, uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony mi 
urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. 
Tak mi dopomóŜ Bóg". 
Burmistrz poprzedniej kadencji  Pan Ryszard Budzałek przekazał insygnia władzy 
(łańcuch) nowo zaprzysięŜonemu Burmistrzowi Krzysztofowi Janowi Kalińskiemu. 
ZłoŜył podziękowania radnym III i IV kadencji, wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego, 
pracownikom jednostek i zakładów budŜetowych za współpracę oraz mieszkańcom Miasta 
Łowicza za aktywność. 
Miasto jest zadbane, czyste, o niskim wskaźniku bezrobocia, w dobrej kondycji finansowej.  
Projekt budŜetu zgodnie z ustawą został przekazany do RIO i na ręce Przewodniczącego 
Rady. Do końca marca radni mają czas na zgłaszanie poprawek do projektu i przyjęcie 
budŜetu Miasta Łowicza na 2007 rok.  
śyczył, aby podejmowane decyzje przez Radnych i Burmistrza miasta słuŜyły miastu              
w dalszym jego rozwoju. 
Obecni na sesji podziękowali Panu Ryszardowi Budzałkowi oklaskami. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa podziękował w imieniu wszystkich 
Radnych Panu Ryszardowi Budzałkowi za wszystko, co zostało zrobione dla dobra miasta        
i mieszkańców Łowicza.  
ZłoŜył Ŝyczenia nowo zaprzysięŜonemu Burmistrzowi  Miasta Łowicza,  aby kontynuował  
podjęte juŜ inicjatywy, by Łowicz nadal się rozwijał. W imieniu Rady  Ŝyczył zdrowia, 
wytrwałości, mądrych decyzji .  
Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jana Kaliński złoŜył podziękowania w imieniu Radnych 
poprzedniej kadencji 2002 - 2006  i Radnych obecnej  kadencji  Panu Burmistrzowi 
Ryszardowi Budzałkowi za osiem lat sprawowania funkcji Burmistrza Miasta. Podziękował 
za troskę o mieszkańców i miasto, za „ pozostawione inwestycyjne  wstęgi do przecięcia”               
i za przygotowany budŜet na 2007 rok oraz za sprawowanie funkcji do dnia dzisiejszego.  
śyczył zdrowia i wszelkiej pomyślności, szczęścia rodzinnego.  
Radni podziękowali raz jeszcze oklaskami.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił 20 minutową przerwę                        
(na złoŜenie gratulacji).  
Po przerwie.  
Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jana Kaliński wygłosił expose (stanowi załącznik). 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa imieniu Rady zapewnił o pomocy                      
i współpracy   w realizacji złoŜonych  deklaracji. 
 
Ad. 6.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poprosił o zgłaszanie  propozycji składu 
liczbowego i kandydatów do Komisji Rewizyjnej.  



 4 

1) Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                    
w Łowiczu, ustalenia składu liczbowego i osobowego oraz określenia zakresu działania  
przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Józef Krzysztof Więcek( stanowi  załącznik). 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, iŜ   w projekcie uchwały 
zaproponowano 7 osobowy skład Komisji, zapytał czy są inne propozycje.  
Innych propozycji nie zgłoszono. Zaproponował przegłosowanie  7 - osobowego składu 
Komisji Rewizyjnej.  

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
Radny Jacek Haczykowski zaproponował, aby w skład komisji Rewizyjnej weszli 
następujący Radni: Robert Wilk, Piotr Pochwała, Michał Anyszewski, Marzena Rokicka, 
Ryszard Szmajdziński, Tadeusz śaczek, Józef Szczepanik. 
Innych propozycji nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zwrócił się  z zapytaniem, czy 
poszczególni kandydaci wyraŜają  zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej.  
Radni wyrazili zgodę.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej w osobach Radnych: Robert Wilk, Piotr Pochwała, Michał 
Anyszewski, Marzena Rokicka, Ryszard Szmajdziński, Tadeusz śaczek, Józef Szczepanik. 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 

Uchwałę Nr II/8/2006 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 
2) Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zwrócił się z prośbą o zgłaszanie 
propozycji kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
Radny Maciej Mońka  zaproponował kandydaturę Radnego Tadeusza śaczka.  
Innych propozycji nie zgłoszono.  
Radny Tadeusz śaczek wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował   przegłosowanie  
kandydatury Radnego Tadeusza śaczka na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Łowiczu przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Józef Krzysztof Więcek       
(stanowi  załącznik). 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 

Uchwałę Nr II/9/2006 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

3) Projekt uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, 
ustalenia ich składów liczbowych i określenia  zakresów działania przedstawiła 
Wiceprzewodnicząca Rady Radna Krystyna Ostrowska (stanowi załącznik).  
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  poinformował, iŜ w projekcie uchwały  
dokonano autopoprawki w składach liczbowych Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta       
i Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej  z  8  na 7 osobowe.  
Zaproponował przegłosowanie  aby:  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta liczyła 7 osób 

18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 
Komisja Mieszkaniowa i Socjalna liczyła 7 osób   

18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 
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Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  większością głosów 
Uchwałę Nr II/10/2006 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1„wstrzymujący” 
4) Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował zgłaszanie kandydatów 
do Komisji BudŜetu i Finansów. 
Radna Marzena Rokicka zaproponowała następujące kandydatury Radnych: Jacek Kłos, 
Jacek Haczykowski, Krzysztof Zieliński, Grzegorz Wojciechowski, Andrzej Biernacki, Józef 
Szczepanik, Robert Wójcik. 
Radna Ewa Zbudniewek zgłosiła kandydaturę Radnego Macieja Mońki. 
Na pytanie Przewodniczącego Rady wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe zgłoszono                              
ośmiu kandydatów, natomiast skład liczbowy Komicji BudŜetu i Finansów jest 
siedmioosobowy, wobec powyŜszego Radni będą głosować kolejno na poszczególnych 
kandydatów 

Radny Jacek Kłos 
18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 
Radny Jacek Haczykowski, 

18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 
 

Radny Krzysztof Zieliński, 
18 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 
Radny Grzegorz Wojciechowski, 

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 
 

Radny Andrzej Biernacki, 
16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 
Radny Józef Szczepanik, 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 
 

Radny Robert Wójcik. 
16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 
Radny Maciej Mońka 

8 „za”, 3 „przeciw”, 8 „wstrzymujących” 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe w skład Komisji 
BudŜetu i Finansów weszli Radni: Jacek Kłos, Jacek Haczykowski, Krzysztof Zieliński, 
Grzegorz Wojciechowski, Andrzej Biernacki, Józef Szczepanik, Robert Wójcik. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował zgłaszanie kandydatów do 
Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta. 
Wiceprzewodniczący Radny Józef Krzysztof Więcek zaproponowała następujące 
kandydatury Radnych: Jacek Haczykowski, Józef Krzysztof Więcek, Jacek Kłos, Michał 
Anyszewski, GraŜyna Sobieszek, Maciej Mońka, Ryszard Szmajdziński. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował  przegłosowanie  składu 
Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował zgłaszanie kandydatów do 
Komisji Społecznej. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna Krystyna Ostrowska zaproponowała 
następujące kandydatury Radnych: Andrzej Biernacki, Piotr Gołaszewski, Krystyna 
Ostrowska, Robert Wilk, Tadeusz śaczek, Ewa Zbudniewek, GraŜyna Sobieszek, Piotr 
Pochwała. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  składu 
Komisji Społecznej 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował zgłaszanie kandydatów do 
Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej. 
Rady Grzegorz Wojciechowski zaproponował następujące kandydatury Radnych: Krzysztof 
Zieliński,  Marzena Rokicka, Grzegorz Wojciechowski, Piotr Gołaszewski, Maciej Mońka, 
Robert Wójcik,  Ewa Zbudniewek. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
Radny Maciej Mońka nie wyraził zgody na pracę w komisji, natomiast pozostali radni 
wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poprosił o zgłoszenie jeszcze jednej 
kandydatury do Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił 5 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zgłosił kandydaturę Radnej Krystyny 
Ostrowskiej. 
Radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  składu 
Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej: 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe w skład Komisji 
Mieszkaniowej i Socjalnej weszli Radni: Krzysztof Zieliński,  Marzena Rokicka, Grzegorz 
Wojciechowski, Piotr Gołaszewski, Robert Wójcik,  Ewa Zbudniewek, Krystyna Ostrowska. 
 
4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Łowiczu przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Radna Krystyna 
Ostrowska (stanowi załącznik). 
 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 

Uchwałę Nr II/11/2006 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 
5) Projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej do  
dokonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta przedstawił 
Wiceprzewodniczący Rady Józef Krzysztof Więcek (stanowi załącznik).   
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów 

Uchwałę Nr II/12/2006 
19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 
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6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza - 
przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa (stanowi załącznik). 
Radny Maciej Mońka zwrócił się z zapytaniem, dlaczego ustalono w takiej wysokości 
wynagrodzenie Burmistrzowi Miasta. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, iŜ zaproponowane 
wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4.500 zł  mieści się w przedziale kwotowym od 
3.780 zł do 4.960 zł. Proponowana kwota wynika z uwzględnienia większych obowiązków 
Burmistrza Miasta z tytułu powołania tyko jednego zastępcy Burmistrza. 
Radni innych  uwag i propozycji nie zgłosili. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  większością głosów 

Uchwałę Nr II/13/2006 
13 „za”, 2 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 
7) Projekt uchwały w sprawie zmian  budŜetu Miasta Łowicza na 2006 rok przedstawił 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta (stanowi załącznik). 
 
Radny Ryszard Szmajdziński zwrócił się z zapytaniem dlaczego w rozdziale 80110 -
Gimnazja zwiększenia wydatków  jest  kwota 25.156 zł, natomiast w uzasadnieniu występuje 
kwota 21.156 zł. 
Skarbnik Miasta Pan Arkadiusz Podsędek poinformował, Ŝe nastąpiła pomyłka                       
w uzasadnieniu a kwota w uchwale jest prawidłowa. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 

Uchwałę Nr II/14/2006 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 
8) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania  z tyt. poŜyczki z Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego 
na 2007 rok deficytu budŜetowego związanego z realizacją zadania inwestycyjnego       
pn. „Termomodernizacja  łowickich placówek oświatowo wychowawczych  przedstawił 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta (stanowi załącznik). 
Radny Jacek Haczykowski  zwrócił się z zapytaniem, czy niepodjęcie uchwały na 
dzisiejszej sesji nie niesie za sobą negatywnych konsekwencji. 
Czy podjęcie uchwały zobowiązuje do  podpisania umowy z Wojewódzkim Funduszem 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  
Skarbnik Miasta Pan Arkadiusz Podsędek poinformował, iŜ podjęcie uchwały daje 
Burmistrzowi Miasta upowaŜnienie do podpisania umowy na preferencyjnych warunkach       
(50% umorzenie). Warunkiem skorzystania z preferencyjnej poŜyczki jest podpisanie tej 
umowy do końca roku, umowa ta moŜe być aneksowana i kwota poŜyczki moŜe być 
zmniejszona. 
Radna Ewa Zbudniewek stwierdziła, iŜ podjęcie uchwały daje moŜliwość Burmistrzowi 
Miasta podpisania umowy. 
Zwróciła uwagę na fakt, iŜ w placówkach oświatowych, w których planowane jest wykonanie 
termomodernizacji, m.in. okna są w bardzo złym stanie. Zwróciła się z prośbą do Naczelnika 
Inwestycji i Remontów Pana Grzegorza Pełki o przedstawienie informacji na temat stanu 
technicznego tych placówek. 
Pan Grzegorz Pełka poinformował, Ŝe termomodernizacja łowickich placówek oświatowych 
obejmuje pięć zadań inwestycyjnych: w Gimnazjum Nr 1, Gimnazjum Nr 2 wraz ze Szkołą 
podstawową Nr 2, Zespół Szkół przy ulicy Grunwaldzkiej Nr 9, Szkoła Podstawowa Nr 4, 
Przedszkole Nr 3. 
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W Gimnazjum Nr 1 planowane jest: docieplenie ścian i stopów budynków szkoły i sali 
gimnastycznej. 
W Szkole Podstawowej Nr 2 i Gimnazjum Nr 2 planowana jest zlikwidowanie kotłowni 
węglowej i podłączenie do miejskiej sieci cieplnej od hali sportowej. Ponadto planowane jest 
dokończenie wymiany okien i drzwi, docieplenie ścian i stropów. 
W Zespóle Szkół przy ulicy Grunwaldzkiej Nr 9 planowane jest zlikwidowanie kotłowni 
węglowej i wybudowanie kotłowni olejowej. Nadmienił, iŜ miasto wystąpiło do spółki 
gazowniczej o moŜliwość podłączenia do sieci gazowej. W przypadku uzyskania takiej zgody 
nastąpi przełączenie do sieci gazowej. Ponadto planowane jest dokończenie wymiany okien    
i drzwi, docieplenie ścian i stropów kompleksu budynku. 
W Szkole Podstawowej  Nr 4 planowana jest likwidacja kotłowni węglowej, podłączenie do 
miejskiej sieci ciepłowniczej wraz z węzłem cieplnym, przebudowa instalacji centralnego 
ogrzewania, dokonanie wymiany okien i drzwi zewnętrznych, docieplenie ścian i stropów. 
W Przedszkolu Nr 3 planowane jest dokończenie wymiany okien i drzwi, docieplenie ścian                 
i stropów. 
Radny Andrzej Biernacki przyznał rację, iŜ wydatki związane z remontem placówek 
oświatowych są dość znaczne i Radni nie kwestionują ich  konieczności. ZastrzeŜenia zaś 
dotyczą dezinformacji Radnych, czy skorzystanie z tej poŜyczki stwarza dodatkowe 
moŜliwości, czy jest konieczne. NaleŜy zastanowić się nad sposobem przeprowadzania 
remontów w placówkach oświatowych. 
Radny Ryszard Szmajdziński stwierdził, Ŝe nie neguje potrzeb remontowych w placówkach 
oświatowych. PoŜyczka zaproponowana w powyŜej uchwale budzi wątpliwości. Rada 
podejmuje decyzję o zaciągnięciu poŜyczki w czasie kiedy nie rozpoczęto jeszcze dyskusji  
nad budŜetem. Zwrócił uwagę, iŜ zadłuŜenie miasta wg załącznika Nr 14 do projektu budŜetu 
Miasta Łowicza na 2007 rok  wzrośnie do 14 milionów zł. 
Ponadto, jeśli  wielkim atutem tej poŜyczki jest preferencja, to co najmniej od 5 lat 
WFOŚiGW w Łodzi  nie udziela poŜyczek bez preferencji.  
Potrzeb w zakresie remontów placówek oświatowo - wychowawczych nie kwestionuje 
natomiast ma wątpliwości, czy konieczny jest remont w pięciu placówkach  za taką kwotę, 
czy realne jest wykonanie tak zaplanowanych remontów, co jest warunkiem umorzenia 
poŜyczki.  
NaleŜy zastanowić się nad sposobem przeprowadzania remontów w placówkach oświatowo - 
wychowawczych.  
Burmistrz  Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński  poinformował, Ŝe na początku stycznia 
2007 roku wraz ze Skarbnikiem Miasta, Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Remontów oraz 
Przewodniczącymi stałych  Komisji Rady dokona rozeznania potrzeb remontowych w 
placówkach oświatowych i zostanie podjęta decyzja w tym zakresie.  
Radny Maciej Mońka zwrócił się z prośbą,  aby projekt uchwały przyjąć i dać Burmistrzowi 
Miasta wolną rękę,  bowiem pozyskiwanie środków  nie jest rzeczą łatwą. Nie wiadomo, 
kiedy będzie następna transza z Norweskiego Mechanizmu Finansowego. Zwrócił uwagę, iŜ 
opracowana dokumentacja techniczna posiada określony czas obowiązywania. 
Remonty zaplanowano na wakacje, spowoduje to oszczędności w następnym sezonie 
grzewczym. 
Burmistrz  Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński  zapytał, jak długo waŜne są opracowane 
dokumentacje techniczne.  
Pan Grzegorz Pełka poinformował, Ŝe większość  dokumentacji opracowano w roku 
ubiegłym, waŜne są przez okres dwóch lat.  
Radny Andrzej Biernacki nawiązał do termomodernizacji SP Nr 1,  której koszt  wyniósł         
ok. 250 tys. zł, przy oszczędnościach 50 tys. zł. Natomiast kwota 4.500 tys. zł. poŜyczki 
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przeznaczona na 5 placówek  spowoduje iŜ koszt remontu w jednej placówce wyniesie        
ok. 900 tys. zł , zapytał czym spowodowana jest taka róŜnica .  
Radna Ewa Zbudniewek   zaapelowała do Radnych o podjęcie uchwały, która stworzy 
Burmistrzowi moŜliwość działania.  
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  większością głosów 

Uchwałę Nr II/15/2006 
12 „za”, 0 „przeciw”, 8 „wstrzymujących” 

            
9) Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXIII/383/2006 z dnia                   
26 października 2006 r. w sprawie zmiany w Uchwale Nr LXI/361/2006 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie deficytu budŜetu i spłatę 
wcześniej zaciągniętych kredytów i poŜyczek w roku 2006 przedstawił Pan Arkadiusz 
Podsędek Skarbnik Miasta (stanowi załącznik). 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 

Uchwałę Nr II/16/2006 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 
10) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla miasta Łowicza przedstawił Pan Paweł 
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych (stanowi załącznik). 
 Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 

Uchwałę Nr II/17/2006 
20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

            
Ad. 7. 
 
Burmistrz  Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński  podziękował Radzie  za ustalenie              
w zaproponowanej przez Przewodniczącego Rady wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza. 
Zapewnił Ŝe uczyni wszystko aby udowodnić, Ŝe na nie zasłuŜył .  
Poinformował, Ŝe wspólny opłatek Ŝe Starostwem Powiatowym odbędzie się w dniu                    
20 grudnia o godz. 1600  w sali barokowej Muzeum.  
Nadmienił Ŝe w grudniu Rada Miejska zapozna  się ze sprawą ZEC spółka z o.o. w Łowiczu, 
przed spotkaniem z Prezesem WFOŚIGW  w Łodzi  Panią Anną Adamską.  
Zaprosił  wszystkich Radnych na zawody pływackie o memoriał Pawła Pioruna, zmarłego 
nauczyciela z I LO.  
Pan Bogusław Bończak poinformował, Ŝe w sali OSiR odbędzie się charytatywny mecz 
piłkarski pod nazwą „Gwiazdy na gwiazdkę” w dniu 9 grudnia br o godz. 2000. Dochód               
z imprezy zostanie przeznaczony na Stowarzyszenie Rodziców i Osób na rzecz dzieci ze 
schorzeniem układu nerwowego  oraz  dla  osób potrzebujących.  
 
Ad. 8. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, Ŝe następne sesja 
planowana jest na 28 grudnia 2006 roku o godz. 1200. 
 

Przewodniczący Rady poinformował,  Ŝe pierwsze posiedzenia komisji, na których  naleŜy  
dokonać wyboru Przewodniczących Komisji  oraz ustalić plany  pracy Komisji na I półrocze 
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2007 roku a w przypadku Komisji Rewizyjnej  na cały rok  2007, odbędą  się                                  
w następujących  terminach: 
 
 
18 grudnia 2006 r. o godz. 1400 - Komisja Społeczna, o godz.15 00-  Komisja Rewizyjna, 
19 grudnia 2006 r. o godz. 1400 - Komisja Mieszkaniowa i Socjalna, 
20 grudnia 2006 r. o godz. 1300 - Komisja Gospodarcza  i Rozwoju  Miasta, 
21 grudnia 2006 r. o godz. 1400 - Komisja BudŜetu i Finansów. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa podziękował za udział w dyskusji.  
Na tym zakończono obrady II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
 
 
 
 
 
Protokołowała    Sekretarz Sesji  Przewodniczący Rady 
 
J. Kardjalik         /-/ Piotr Gołaszewski   /-/ Henryk Zasępa 


